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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 
____________ 2024. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 10. srpnja 2024. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 10. srpnja 2024. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  
URBROJ:  
Buzet,  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

          PREDSJEDNIK 
                            Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 10.07.2024. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 19,00 sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Sandra Šverko, stručna suradnica 1. za opće poslove u 

Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mura Kalčić Salopek, Nenad Šćulac, Leana 
Petohleb Krota, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor 
Prodan, Vedran Majcan, Elena Jerman, Iris Fabijančić, Vanja Fabijančić i Elvis 
Černeka. 

 
Odsutni član gradskog vijeća: Kristijan Jermaniš. 
 
Ostali prisutni: gradonačelnik Damir Kajin, pročelnice Elena Grah Ciliga, Anica 

Milković Grbac i Reana Glavić Jačić, Mikela Zimerman, savjetnica za pravne poslove 
u Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte, Eliza 
Štoković načelnica Policijske postaje Pazin Ispostave Buzet, ravnateljica Doma za 
starije osobe Buzet, Gordana Helen Šišović, Denis Prodan, zapovjednik Javne 
vatrogasne postrojbe Buzet, Aleksandar Šverko, djelatnik Područne vatrogasne 
zajednice Buzet, ravnateljica Gradskog društva Crvenog križa, Lara Černeka, Denis 
Jerman, viši savjetnik za imovinskopravne poslove u Upravnom odjelu za 
gospodarenje prostorom i novinarka Gordana Čalić Šverko. 

Davor Prodan pozdravlja sve prisutne te se obraća prisutnima prigodnim 

govorom. Dobru večer želi svima, otvara 30. sjednicu 8. saziva Gradskog vijeća 

Grada Buzeta. Osjeća potrebu uputiti izraze zahvalnosti buzetskom i hrvatskom 

zdravstvenom sustavu na brizi, potpori i stručnosti, te zbog činjenice da je nakon 6 

mjeseci opsežnih zdravstvenih kontrola i liječenja opet tu u Gradskoj vijećnici među 

nama. U očekivanju je rezultata nalaza prve kontrole koja je zakazana 19. kolovoza, 

te završne 20. rujna. Također, želi se zahvaliti svima na razumijevanju zbog 

odsutnosti, naravno da ne bih sebi dozvolio ostanak na ovom odgovornom mjestu u 

slučaju opterećujućeg zdravstvenog stanja, zato se nada i vjeruje u dobar ishod 

liječenja, te da ću ovaj mandat završiti na pošten i korektan način prema svima, a 

budućim vijećnicima i čelnoj osobi grada zaželjeti kvalitetniji mandat nego što je to 

naš, jer svaki sljedeći treba biti bolji od prethodnog. Kolegi potpredsjedniku Gradskog 

vijeća g. Vedranu Majcanu, zahvaljuje na izvrsnom vođenju sjednica, poticajni 

komplimenti idu ne njegov račun zbog temeljite pripreme koja je rezultirala video 

prezentacijom plana obnove učeničkog doma u Vrsaru, na sastanku održanom 

prošlog ponedjeljka s ravnateljicom OŠ "Vazmoslav Gržalja" Buzet, članovima 

školskog odbora te projektantom g. Berislavom Iskrom, uz prisustvo gradonačelnika, 

pročelnica i vijećnika Gradskog vijeća. 
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Dogovor koji je postignut na tom sastanku glasi da do kraja kolovoza tj., sjednice koja 

bi trebala biti održana narednog mjeseca, od školskog odbora dobijemo stav o tome 

prihvaćaju li sadržaj sveukupne sanacije, preuređenja i namjene, ili predlažu neku 

drugu varijantu obnove, odnosno njihovu konačnu suglasnost ili ne, ma kakva ona 

bila, ne želimo više forsirati inicijativu kako sam napomenuo na sastanku i 

bespotrebno se nadmetati, jer to je jedan od ključnih sve buzetskih projekata, uz 

novu sportsku dvoranu i energetsku obnovu postojeće, revitalizaciju palače Moretti, 

rekonstrukciju gradskog stadiona i uređenja središnjeg gradskog Trga Fontana. Svi 

nabrojani projekti su u financijskom smislu izuzetno zahtjevni i prelaze vrijednost 

ulaganja od milijun eura, nalazimo se u trenutku kada glavni projekt zgrade treba 

završiti, pronaći najbolji način upravljanja, riješiti pravne nedorečenosti, kandidirati 

zamisao obnove zidanja velike povijesne vrijednosti - kakvih nije mnogo ostalo u Istri 

i na Jadranu u javnom ili društvenim vlasništvu - na odgovarajuće EU, nacionalne i 

županijske natječaje, te što prije započeti s građevinskim radovima na samom 

objektu, suglasnost nam je potrebna zbog dobivanja građevinske dozvole, sve druge 

sigurnosne, konzervatorske i ostale uvjete smo zadovoljili, a bili su godinama sporni, 

od toga sve kreće, pronašli smo model, ili će i dalje sve neiskorišteno stajati kao i do 

sada u daljnjem propadanju.  

 Sve to činimo kako bi buzetska djeca i građani imali reprezentativnu ljetnu 

rezidenciju, koja po nama treba biti samoodrživa, komercijalna i cjelogodišnje 

iskoristiva, ponavljam s buzetskom djecom i njihovim prijateljima diljem svijeta na 

prvom mjestu.   

Toliko fantastičnih, raznovrsnih mogućnosti u našem gradu stoje nam na 

raspolaganju da oplemenimo život svih građana, a posebno djece 

kvalitetnim sadržajima na pragu ulaska u život, zašto ne i u školi plivanja, različitih 

edukacija i učeničkih susreta u odmaralištu u Vrsaru, zašto ne i u novoj sportskoj 

dvorani ili na obnovljenom gradskom stadionu, u tom smislu zamišljam da budući 

predsjednik ili predsjednica Gradskog vijeća neće reći poput mene, to činim često, u 

uvodu sjednice: danas je 869 dan rata u Ukrajini i 278 dan rata u pojasu Gaze na 

Bliskom istoku, u žestokim nemilosrdnim borbama najsuvremenijom vojnom 

tehnikom i u produkciji nemilosrdne industrije ubijanja, život su izgubili mnogi mladi 

Ukrajinci, Rusi, Izraelci i Palestinci, napominjem da savršeno dobro znam tko je 

agresor, a tko žrtva.  

  To ne želim, ni u primislima, već da te buduće izabrane na slobodnim izborima 

osobe koje će voditi sjednicu u uvodnom govoru istaknu, ponovo zamišljam, da su 

naša buzetska djeca upoznala u Vrsaru nove "frendove" iz spomenutih zemalja, te 

da su svi zajedno učestvovali u radionici koja afirmira nenasilje, dijalog, stvaralaštvo i 

učenje o ljudskoj prirodi koja nas često iznenadi i destrukcijom, ali i inspirira 

vrhunskim umjetničkim ili znanstvenim djelima. 

Kraj uvoda, prije predstavljanja prijedloga dnevnog reda i rasprave o njemu, 

želim pozdraviti večerašnje goste sjednice koji će predstaviti svoj rad o proteklom 

jednogodišnjem razdoblju, ili ga obavljati, to su redom kako je previđen njihov nastup: 

1. Gđa. Eliza Štoković, načelnica Policijske postaje Pazin s ispostavom u Buzetu, 

drago mi je da se vidimo, želim vam ugodan boravak u našoj vijećnici. 

2. Gđa. Gordana Helen Šišović, ravnateljica Doma za starije osobe Buzet, hvala Vam 

na dolasku, želim da se ovdje osjećate dobrodošlo. 
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3. Gđu. Laru Černeka, ravnateljicu GD Crvenog križa Buzet, zadovoljstvo mi je da ste 

tu, hvala i Vama na dolasku. 

4. Gđu. Gordanu Čalić Šverko, našu stalnu, upornu i vrijednu izvjestiteljicu iz Glasa 

Istre, hvala na trudu i posvećenosti neposrednog informiranja, Vi u ovom trenutku 

radite, a sa zanimanjem ćemo pročitati vaše viđenje večerašnje sjednice.  

5. G. Denisa Prodana, zapovjednika JVP Buzet, svojeg prezimenjaka srdačno 

pozdravljam, a na isti način i g. Aleksandra Šverka iz Područne vatrogasne zajednice 

Buzet. 

Drago mi je da mogu pozdraviti sve prisutne gradske vijećnike i vijećnice, 

gradonačelnika Damira Kajina s pročelnicama i zaposlenicima gradske uprave, te 

moje kolegice s desne i lijeve strane, gđu. Mikelu Zimerman, u ovom trenutku pravnu 

savjetnicu vijeća te našu radišnu zapisničarku gđu. Sandru Šverko. 

Molim gđu. Sandu Šverko da izvrši prozivku vijećnika kako bi utvrdili kvorum 

potreban za održavanje večerašnje sjednice. Vrši se prozivka vijećnika. 

Na sjednici je od 13 izabranih na izborima vijećnika, prisutno njih 12. Vijećnik 

Kristijan Jermaniš se opravdao. 

Konstatiram da su zadovoljeni svi uvjeti za rad i donošenje pravovaljanih 

odluka te predlažem dnevni red i raspravu o njemu, djelomično sam ga izmijenio iz 

razloga jer želim da naši današnji gosti dobiju prioritet u nastupu, ako ne žele pratiti 

sjednicu do kraja, razumijem da se žele posvetiti odmoru i pripremi za sutrašnji radni 

dan koji nas svih čeka. 

Prijedlog dnevnog reda glasi: 

 
D N E V N I  R E D 

1. Usvajanje zapisnika s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 14. 

lipnja 2024. godine. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju 

sigurnosti na području Grada Buzeta za 2023. godinu.  

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Izvještaj o izvršenju financijskog plana Doma za starije osobe Buzet za 2023. 

godinu. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2023. godinu. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Područne vatrogasne zajednice Buzet za 2023. godinu. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Gradskog društva Crvenog križa Buzet za 2023. godinu.  

7. Razmatranje prijedloga i donošenje 1. izmjene i dopune Proračuna Grada 
Buzeta za 2024. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) 1. izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu 
b) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
c) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja 

za 2024. godinu 
d) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu za 2024. godini 
e) 1. izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. 

godinu 
f) 1. izmjene i dopune Programa razvoja poduzetništva i poljoprivrede u 2024. 

godini 
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g) 1. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023. godinu 

h) 1. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023. godinu 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina k.č. 1110 i k.č. 
1111 k.o. Buzet – Stari Grad.  

9. Pitanja i prijedlozi. 

 
Davor Prodan otvara raspravu o dnevnom redu. Utvrđuje da se svi vijećnici sa 

12 glasova 'za' slažu sa predloženim dnevnim redom. 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje zapisnika s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 14. lipnja 

2024. godine. 
 

Davor Prodan otvara raspravu, primjećuje da nema kandidata za raspravu, 
stavlja točku dnevnog reda na glasanje te se jednoglasno uz 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  
14. lipnja 2024. godine. 

 
 

TOČKA 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju 

sigurnosti na području Grada Buzeta za 2023. godinu 

 Eliza Štoković, obrazlaže prijedlog. 
Davor Prodan otvara raspravu. 
Gradonačelnik se javlja za riječ. Pozdravlja sve prisutne, pohvaljuje rad policije 

i posebno pohvaljuje dobru suradnju Grada i policijske postaje Buzet. Posebno 
navodi kako ga raduje da je zabilježeno smanjenje kaznenih i prekršajnih djela, ali 
zabrinjavajuće je povećanje droga, te postavlja pitanje o kakvim se drogama radi.  
Nastavlja kako je Buzet u svemu gledajući siguran grad, ukazuje na problem pojave 
vandalizma u Starom gradu, sportskoj dvorani, navodi kako bi bilo dobro znati tko se 
te osobe, pretpostavlja da je riječ o maloljetnicima. Nadalje iznosi kako su građani 
grada Buzeta zadovoljni radom policijske postaje, podsjeća kako je problem prelaska 
velikog broja migranata uspješno riješen bez incidenata, postavlja pitanje regulacije 
prometa od Pija, Abrama mosta Pračane do restorana Old River, kako bi se smanjio 
promet slovenskih turista posebno u ljetnim mjesecima. Navodi, kako se ta dionica 
planira rekonstruirati 20. kolovoza ove godine i ti bi radovi trajali oko 10 dana. U 
nastavku navodi kako ga građani pitaju, što je sa prometom kampera, kamp prikolica 
i kamiona na dionici koja ide od Buzeta, preko Štaciona do graničnog prelaska 
Rakitovec te navodi kako ta vozila iako ne mogu preko Sočerge te se ponovno 
vraćaju i stvaraju time dodatne probleme u prometu. 
 Elena Jerman postavlja pitanje vezano za parkiralište koje se nalazi do 
policijske postaje a na kojemu su parkirani većim djelom oštećeni automobili, i kao 
takvi predstavljaju „ruglo“ u samom centru Grada i podsjećaju na neke nemile 
događaje.  
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 Eliza Štoković odgovarajući na gradonačelnikovo pitanje navodi kako se ovdje 
ne radi o pitanju pogoršanja sigurnosti kada se govori o drogama, već da se radi o 
tzv. „tamnoj brojki kriminaliteta“ odnosno koliko policija radi na otkrivanju droga i 
navodi da se ovdje radi o lakim drogama. Nastavlja, kako se pitanje počinitelja djela  
vezana za vandalizam pronalazi i najvećim dijelom radi se o maloljetnim osobama i 
djeci do četrnaeste godine života, koja su zaštićena zakonom i o njihovom identitetu 
se ne govori. Nadalje, napominje kako se mjesečno sastaju vezano za potpisani 
Sporazum o međuresornoj suradnji, ovlašteni djelatnici policijske postaje, Doma 
zdravlja, srednjih i osnovnih škola i Centra za socijalnu skrb po pitanju prevencije 
kaznenih i drugih djela. Poziva da se sva djela vandalizma prijave policiji, a radi 
pronalaženja počinioca tih djela i potraživanja naknade za oštećenja. Po pitanju 
prometovanja kampera, kamiona i drugih teških vozila na spomenutoj dionici 
predlaže da se isto regulira prometnom signalizacijom kako bi policija u slučaju 
kršenja istih mogla intervenirati. Odgovarajući na drugo pitanje navodi kako su 
automobili koji se nalaze na parkiralištu pored policijske postaje predmet istrage 
policijskih tijela i dok se postupak ne okonča iste nije dozvoljeno premještati te 
nadodaje kako u Gradu Buzetu ne postoji drugi prosto – parking gdje bi bilo moguće 
ta vozila smjestiti. 
 Davor Prodan postavlja pitanje u svezi energetske obnove zgrade policije. Isto 
pitanje upućuje i Denisu Jermanu. 

Eliza Štoković objašnjava kako se prije nekoliko mjeseci izvršio obilazak 
prostorija policijske postaje, Crvenog križa i bivše civilne zaštite a radi razdvajanja 
prostora odnosno utvrđivanje vlasništva, te samim time i kandidiranja na eventualne 
natječaje vezane uz energetsku obnovu zgrada. Napominje kako je za policijsku 
upravu Istarsku za to nadležan Odjel pravnih, financijskih i tehničkih poslova i da 
prema neslužbenim informacijama koje je dobila za energetsku obnovu najprije se 
kandidiraju policijska postaja Poreč i Labin. 

Denis Jerman odgovara kako je prije nekih dvadeset godina pristupilo pitanju 
rješavanja tih odnosa vlasništva ali isto nije završeno. Nastavlja, kako je sada  
postupak rješavanja imovinsko pravnih pitanja između Grada Buzeta, porezne 
uprave i policijske postaje Buzet opetovano pokrenut te će se tek nakon okončanja 
istog moći pristupiti natječajima za energetsku obnovu. Iznosi kako tri garaže koje se 
nalaze uz parkiralište, vlasništvo su porezne uprave, tri garaže do njih su vlasništvo 
Grada a one ostale na gornjoj strani nisu uopće ucrtane, tako da će postupak 
rješavanja istih biti zahtjevniji odnosno duži. 

Davor Prodan nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira 
jednoglasno da je sa 12 glasova ''za'' donosi  

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju sigurnosti na području Grada 
Buzeta za 2023. godinu 

 
 

TOČKA 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i Izvještaj 

o izvršenju financijskog plana Doma za starije osobe Buzet za 2023. godinu. 

 
Gordana Helen Šišović, obrazlaže prijedlog. 
Davor Prodan zahvaljuje ravnateljici i otvara raspravu.  
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Mura Kalčić Salopek postavlja pitanje da li se raspolaže djelatnicima koji su  
potrebni za radna mjesta kako bi se novi dio Doma za starije otvorio. 

Gradonačelnik pohvaljuje rad Doma, navodi kako se u ovom trenutku na listi 
čekanja za Dom nalazi sedamdeset ljudi, nastavlja kako će problem smještaja biti 
sve prisutniji i u budućnosti ne samo na području Buzeta nego i u drugim mjestima, 
što se tiče financiranja navodi kako je Buzet po tom pitanju socijala s obzirom na 
postotak sufinancirana smještaja u Dom po korisniku mjesečno i postavlja pitanje 
koliko je još vremena moguće takvo stanje održati. Nadalje, navodi da je pitanje 
pronalaženja djelatnika za rad u Domu veliki problem. Nastavlja, kako su troškovi 
života manji u Buzetu u odnosu na priobalje, ta iznosi kako bi bilo dobro da se na 
nivou županije sastanu svi načelnici i gradonačelnici po pitanju kadrova, odnosno nije 
isto osigurati kadrove u Buzetu ili u na primjer Umagu, nastavlja da se ono što se 
uprihođuje nije dovoljno za plaće djelatnika i materijalne troškove, upućuje pitanje 
ravnateljici kako do kadrova, nadalje navodi kako je temeljni problem radna snaga i 
poziva sve građane i građanke da ne odbijaju poslove javnih servisa. Nadalje, navodi 
kako se i predloženim rebalansom Proračuna pokušava poboljšati materijalno stanje 
radnika. 

 Elvis Černeka zahvaljuje na izvještaju i postavlja pitanje ravnateljici što se radi 
po pitanju nezadovoljstva djelatnika Doma u svezi visina plaća i po pitanju 
pronalaženju novih radnika za nadograđeni, novi dio Doma. 

Gordana Helen Šišović odgovara na pitanja, napominje kako je ova ustanova 
među prvima počela sa zapošljavanjem stranih državljana, od radnika iz Bosne i 
Hercegovine, Srbije, Makedonije do sada i radnika iz Uzbekistana. Nastavlja, da više 
ne pronalazi radnike, iako se maksimalno angažira po ovom pitanju. Nadalje iznosi 
kako još uvijek ustanova ne raspolaže licencom za pružanje socijalnih usluga, ali 
licenca će se dobiti iako uvjeti nisu ispunjeni jer je dano obećanje, pisana izjava 
ravnateljice da će zaposliti dovoljan broj radnika, nastavlja kako će se dogoditi da će 
novi dio Doma početi s radom a da neće biti dovoljan broj radnika. Napominje kako je 
trenutno objavljeno pet Natječaja za radnike od toga za njegovateljice, pomoćnog 
radnika u kuhinji i fizioterapeuta i jedan za medicinsku sestru, nastavlja kako se 
uspjelo zaposliti tri čistačice strane državljanke. Vezano uz plaće, iznosi kako vlada 
veliko nezadovoljstvo, kako su se povećavale plaće selektivno samo nekim radnim 
mjestima, a posebno se to odnosi na neke plaće koje bi bile ispod propisane 
minimalne plaće u državi, medicinskim sestrama i njegovateljima se zadnji put 
povećala plaća 2016. godine. Nadalje, navodi kako bi bilo nužno plaće uskladiti sa 
onima u Domovima koji su vlasništvo županija ili države, u nastavku iznosi iznose 
osnovica radi usporedbe, nastavlja kako bi bilo potrebno barem pravično prema 
koeficijentima rasporediti povećanje, da se time zadrži postojeće radnike i privuče 
potencijalne zainteresirane, apelira da se plaće povećaju jer kako navodi u 
suprotnom neće se moći održati ni postojeće kapacitete. 

Davor Prodan navodi kako je stanje u Domu krajnje ozbiljno, kako će se i 
rebalansom Proračuna pokušati poboljšati primanja i kako je veliki problem ne samo 
našega Grada nego i šire, pronalaženje kadrova, npr, odgajateljica i djelatnika u 
Domovima za starije i nemoćne. Nastavlja, da ukoliko i dalje ovaj problem bude 
prisutan biti će potrebno sazvati tematsku sjednicu. Obraća se pročelnici za financije 
da obrazloži, u kojem bi iznosu bilo povećanje plaća u Domu ukoliko bi predloženi 
rebalans Proračuna bio izglasan. 

Reana Glavić Jačić iznosi kako bi se ovim prijedlogom osnovica povećala za 
7,3% odnosno time se dolazi do minimalne plaće. Napominje, kako ide samo 
povećanje osnovice, bez usklađivanja koeficijenata. 
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Gordana Helen Šišović, iznosi da će ovim povećanjem djelatnici Doma dobiti 
minimum minimuma, dakle smatra kako je ovo povećanje premalo da bi se stanje 
moglo poboljšati, nastavlja kako će Dom napraviti prijedlog usklađenih koeficijenata i 
u nastavku nastavlja s opisom pojedinih radnih mjesta, navodeći koliko su ti poslovi 
teški. Zaključuje kako povećanje osnovice u ovom postotku ne rješava bitno problem, 
već smatra i opetovano navodi kako je potrebno iznaći rješenje da se ne bi dovelo u 
pitanje funkcioniranje postojećeg Doma, bez da se u isto uključuje i početak rada 
novog dijela Doma. 

Davor Prodan iznosi kako je stanje u Domu ozbiljno, kako je potrebno da se 
izrade novi, usklađeni koeficijenti radnih mjesta u što skorije vrijeme i navodi ukoliko 
se stanje ne poboljša da će organizirati tematsku sjednicu. 

Nakon rasprave stavlja točku na glasanje. Konstatira jednoglasno da je sa 12 
glasova ''za'' donosi  

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Izvješća o izvršenju financijskog 
plana Doma za starije osobe Buzet za 2023. godinu. 

 
TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješće o radu i 
Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2023. godinu 

 
Denis Prodan obrazlaže prijedlog. 

         Davor Prodan zahvaljuje na podnijetom izvješću i iznosi kako je i u Javnoj 
vatrogasnoj postrojbi prisutno nezadovoljstvo plaćama, pitanje novih zapošljavanja s 
obzirom da nekoliko djelatnika ide u mirovinu a i obveza zapošljavanja dovoljnog 
broja vatrogasaca odnosno potrebno je izvršiti usklađenje sa Zakonom što sve 
zajedno kako navodi dodatno otežava situaciju. Otvara raspravu, primjećuje da nema 
kandidata za raspravu te stavlja ovu točku na glasanje. Konstatira jednoglasno da se 
sa 12 glasova ''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća Javne 
vatrogasne postrojbe Buzet za 2023. godinu  

 
TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvješća Područne vatrogasne zajednice Buzet za 2023. godinu 

 
Aleksandar Šverko obrazlaže prijedlog. 
Davor Prodan zahvaljuje na podnesenom izvješću i upućuje pitanje u svezi 

tzv. vatrogasnog puta u naseljima Mlini Maršići. 
Aleksandar Šverko navodi kako će odgovor na ovo pitanje dati Denis Prodan 

koji je bolje upoznat sa ovom temom. 
Denis Prodan odgovara kako predmetni put zahtjeva minimalno čišćenje i da 

isti nije vatrogasni put.  
 
 
 
 



8 

 

TOČKA 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Gradskog društva Crvenog križa Buzet za 2023. godinu. 
 

 Lara Černeka obrazlaže prijedlog. 
 Davor Prodan poziva vijećnike na raspravu.  
 Gradonačelnik se javlja za riječ, pohvaljuje rad Crvenog križa i posebno 
volontere, kojih ima sve manje kako navodi. Postavlja pitanje vezano uz financije, 
kako se postojećim prihodima koji nisu veliki može funkcionirati. 

Davor Prodan postavlja pitanja vezana uz školu plivanja i ljetni kamp u Novom 
Vinodolskom. 

Lara Černeka odgovara kako se škola plivanja provodi od 2013. godine, i 
gotovo cjelokupna financira se iz sredstava Hrvatskog Crvenog križa odnosno 
kotizacija po djetetu iznosi 35 eura za deset dana, a u to je uključeno prijevoz do 
Istarskih toplica, ulazak, naknada trenerima i obrok, te završno druženje. Nadalje 
iznosi da se ljetni kamp u Novom Vinodolskom u potpunosti financira od strane 
roditelja, osim u dijelu prijevoza kojega sufinancira Grad Buzet. Nastavlja, da se isti 
koristi već četvrtu godinu zaredom, kako se boravak organiziralo na način da su 
manja djeca manji broj dana u tom kampu, a starija djeca više dana. Osoblje koje 
boravi s djecom u tom kampu su treneri s kojima su djeca prošla školu plivanja i 
djelatnici i volonteri Crvenog križa, nadalje navodi da je objekt u Novom Vinodolskom 
u vlasništvu Crvenoga križa Zagreb, pa s obzirom da svi Crveni križevi imaju 
povlaštenu cijenu tako je i ovdje cijena po djetetu relativno pristupačna i dnevno 
iznosi 35 eura, u što je uključeno smještaj, četiri obroka dnevno i animacija tijekom 
svake večeri boravka u objektu. Po pitanju plaća, navodi kako su one male i kako će 
se vjerojatno uskoro i ostati bez jednog djelatnika, što će bitno pogoršati 
funkcioniranje same ustanove. 
 Davor Prodan poziva vijećnike da se uključe u raspravu .Primjećuje da nema 
više kandidata za raspravu te stavlja točku na glasovanje. Konstatira jednoglasno da 
se sa 12 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća Gradskog 

društva Crvenog križa Buzet za 2023. godinu 
 

Davor Prodan zahvaljuje ravnateljici i daje 10 minuta pauzu. 
 
Davor Prodan iznosi kako se nakon pauze nastavlja s radom sjednice. Otvara 

7. točku dnevnog reda. 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje 1. izmjene i dopune Proračuna Grada Buzeta za 

2024. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata 
 
 

a) 1. izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. 
godinu 

b) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
c) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2024. godinu 
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d) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu za 2024. godini 
e) 1. izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. 

godinu 
f) 1. izmjene i dopune Programa razvoja poduzetništva i poljoprivrede u 2024. 

godini 
g) 1. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 
h) 1. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 
  

Gradonačelnik obrazlaže prijedlog. Navodi kako se ove prve izmjene i dopune 
Proračuna donose radi usklađenja prihodovne i rashodovne strane proračuna. 
Navodi kako će se najprije nadovezati na problem plaća, a sve kako bi bilo jasnije  
zašto se ovim prvim promjenama i izmjenama Proračuna korigiraju plaće 
proračunskih korisnika, nastavlja kako se u gradu Buzetu plaće nisu dirale 13 godina, 
kako je ovo peta izmjena u njegovom mandatu, i kako je isto potrebno pratiti i 
usklađivati. Navodi primjer prosječne plaće u županiji koja iznosi 1260 eura, dok u 
gradu Buzetu iznosi 920 eura, odnosno kako je ovaj rebalans donesen uzimajući u 
obzir koliko je bilo moguće zahtjeve i mogućnosti, napominje da porez na dohodak u 
odnosu na 2023. godinu je veći, zaključuje da raste. Nastavlja kako je to dobro, no 
da u 2025. godini neoporezivi dio se povećava, pa se time i sredstva smanjuju za 
otprilike za sedam posto. U nastavku iznosi kako je dobro da se Cimos drži s obzirom 
da pada proizvodnja i prodaja el. automobila, da ga je preuzeo Mutares. Nadalje 
dodaje kako su investicije dobrodošle, bez obzira na izvor financiranja. Nastavlja, 
kako sredstva za povećanje plaća u ovoj godini neće biti problem, no u slijedećoj 
godini problema bi moglo biti ukoliko se ne osiguraju dovoljna sredstva u iznosu od 
200 tisuća do 250 tisuća eura. Usvojeni proračun u prosincu 2023. godine iznosio je 
9,2 mil. eura, a ovim rebalansom bi iznosio u iznosu od 11,4 mil. eura. Najvažnije što 
se mijenja u ovom proračunu je 738 tis., 35 tisuća dobiveno je za zidine, za crkvu u 
Roču dobiveno je 4 tisuće eura i plus 145 tisuća, za POU 15 tisuća eura, paneli i 
Dom, isto tako Parku se daje 60 tis. eura, nadodaje da je povećanje Mjesnim 
odborima zbog predstojećih izbora i 30 tisuća eura za pomoć poduzetnicima i u 
nastavku nabraja pojedine iznose prema stavkama uzimajući u obzir i projekte koje 
se planiraju kandidirati. Nadalje, spominje i tzv. liste dužnika po kojima fizičke osobe 
duguju nekih 100 tisuća eura, a pravne oko 220 tis. eura.  
 Reana Glavić Jačić navodi kako se prilikom izrade ovih prvih izmjena i dopuna 
Proračuna uvažio i zahtjev sindikata glede povećanje plaća djelatnicima i kako je ovo 
bilo već osigurano s obzirom da se planiralo povećati broj djelatnika, nadalje navodi i  
objašnjava stavke u kojima su izvršene izmjene u nadležnosti Upravnom odjelu za 
financije i gospodarstvo. Izvještava da je i Odbor za financije, proračun i upravljanje 
imovinom jednoglasno prihvatio ove 1. izmjene i dopune Proračuna za 2024. godinu. 
 Elena Grah Ciliga navodi pojedine stavke proračuna koje se ovim 1. 
izmjenama i dopunama Proračuna mijenjaju odnosno dopunjuju u dijelu nadležnosti 
Upravnog odjela za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 Anica Milković Grbac navodi pojedine stavke proračuna koje se mijenjaju 
odnosno dopunjuju ovim 1. izmjenama i dopunama Proračuna a u dijelu su 
nadležnosti Upravnog odjela za gospodarenje prostorom. 
 Vedran Majcan navodi kako su se ove izmjene i dopune Proračuna predugo 
čekale, nastavlja kako je održano više koordinacija i sastanaka na ovu temu, 
posebno ističe kako je Nezavisni klub i klub SDP naglašavao potrebu usklađenja 
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plaća Domu za starije osobe i Dječjem vrtiću i primjećuje kako isto nije ispoštovano 
do kraja, jer je bilo rečeno da se svima plaće dižu za 7,5% uz usklađenje i 
koeficijenata Dječjem vrtiću. Nadodaje, kako se to izvanredno povećanje iskoristilo za 
djelatnike Doma pa smatra kako u konačnici je ipak učinjeno najbolje šta se moglo, 
nastavlja kako vjeruje da će se kvalitetnom izradom prijedloga koeficijenata uspjeti i 
osigurati sredstva koja će biti slijedećim rebalansom planirana. Nastavlja, kako se 
podržavaju planirani projekti, kako se predviđena sredstva od poreza na dohodak 
prema najavama druge godine smanjuju i da se dolazi do situacije da potrebe sve 
više rastu a prihodi se smanjuju što, kako zaključuje ispada da bi bilo potrebno 
pronaći neke nove modele upravljanja i na nivou države, posebno se ovdje osvrće na 
raspon prihoda između priobalnih gradova i onih u unutrašnjosti. Nadalje iznosi kako 
ovaj prijedlog rebalansa nije savršen, već predstavlja jedan kompromis između želja i 
mogućnosti. 

Mura Kalčić Salopek  navodi kako je i Odbor za prostorno planiranje, promet i 
komunalno gospodarstvo podržao ovaj prijedlog izmjena i dopuna Proračuna. 
Nadodaje, kako primjećuje da se sve više gradi novih kuća i drugih objekata pa 
zaključuje da su se stvorili prostorni preduvjeti za isto, što pohvaljuje. 

Elvis Černeka navodi kako IDS podržava ovu izmjenu i dopunu jer ima dobrih 
namjera poput onih usklađivanja plaća, no smatra da se najvažniji problemi ne 
rješavaju poput funkcioniranja ustanova i moli da se iznađu bolja rješenja odnosno 
odredi prioriteti kako ne bi došlo do nefunkcioniranja unutar sistema a tu posebno 
misli na rad ustanova. 

Davor Prodan navodi kako nije lako, a s obzirom da su sredstva ograničena i 
nedostatna udovoljiti svim zahtjevima. Nastavlja, kako se po pitanju prioriteta 
financiranja prednost daje ustanovama. Obraća se pročelnici za financije i 
gospodarstvo sa zamolbom da se izradi i pripremi cjelokupna analiza plaća u 
gradskoj upravi i proračunskim korisnicima za mjesec srpanj i kolovoz do slijedeće 
sjednice gradskog vijeća, koja bi se trebala održati krajem kolovoza te da se nakon 
rujanskih svečanosti sazove tematsku sjednicu Gradskog vijeća na kojoj će se o 
ovom pitanju raspravljati. Napominje, kako se po pitanju plaća javnost mora upoznati 
i kako će se javno i transparentno o istome raspravljati. 

Poziva vijećnike na daljnju raspravu i s obzirom da kandidata za raspravu 
nema, stavlja ovu točku na glasanje. Konstatira jednoglasno da se sa 12 glasova 
''za'' donosi 

 
ZAKLJUČAK 

donose se  I. izmjene i dopune Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu te 
pripadajućih programa i drugih akta 

 
a) 1. izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu 

b) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
c) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja 

za 2024. godinu 
d) 1. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu za 2024. godini 

e) 1. izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. 
godinu 

f) 1. izmjene i dopune Programa razvoja poduzetništva i poljoprivrede u 2024. 
godini 

g) 1. izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023. godinu 
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h) 1. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2023. godinu 

 
 

Vijećnica Iris Fabijančić napušta sjednicu. 
 
 

TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina  

k.č. 1110 i k.č. 1111 k.o. Buzet – Stari Grad 
 

Denis Jerman obrazlaže prijedlog. 
Gradonačelnik navodi kako se za potrebu gradnje dvorane kupuje cca 5 tisuća 

kvadrata zemljišta za što je potrebno 190 tisuća eura, odnosno kako je to cijena od 
38 eura po metru kvadratnom. Nadalje navodi kako je od usvajanja UPU-a prodano 
10 hektara zemlje, te su time građani Buzeta prihodovali između 2,5 i 4 miliona eura. 
Nadalje, iznosi kako ima informaciju iz Ministarstva sporta i turizma da će po principu 
javnog poziva, po modalitetu krajnjeg poziva do 31. ožujka 2025. godine ili do 
iskorištenja sredstava moći prijaviti te da će ukupna nepovratna sredstva iznositi oko 
430 mil. eura, najmanji iznos koji bi se dodijelio bio bi 100 tisuća eura, a najveći iznos 
oko 6 milijuna eura, nastavlja kako bi svakako bilo dobro da se ovim putem kandidira 
dvorana koja predstavlja sadržaj koji je našem gradu potreban, napominje kako je 
potrebno izraditi i projekt i troškovnik i da nitko ne može jamčiti da će Buzet ovo 
dobiti, no napominje kako svakako vrijedi probati učiniti sve.  

Vedran Majcan iznosi zašto se unatoč financijskim problemima, u situaciji 
kada se problem plaća posebno aktualan u svim ustanovama grada Buzeta ipak 
pristupilo izradi projektne dokumentacije za novu sportsku dvoranu, objašnjava kako 
je na početku ovoga mandata utvrđeno da je stanje u sportu u gradu Buzetu 
poprilično loše, navodi primjer sportske dvorane, nogometnog igrališta i nastavlja 
kako je veliki broj korisnika – sportaša, klubova kojima je sportska infrastruktura 
itekako potrebna, a uz to bio je postavljen i zahtjev Sportske zajednice da bi bilo 
potrebno u dogledno vrijeme razmišljati o izgradnji nove sportske dvorane. Nadalje, 
iznosi kako se znalo da grad Buzet nije u mogućnosti sam financirati izgradnju nove 
sportske dvorane kojoj je otprilike cijena oko 5 i više mil. eura, pa je i klub i koalicija 
pristupila rješavanju ovoga pitanja na način da se vidi šta se uopće može napraviti. 
Nastavlja, kako je odlučeno da se omogući izrada projektne dokumentacije kako bi u 
slučaju ukazane prilike isto moglo kandidirati. U nastavku navodi primjer kako je 
često u tim postupcima potrebno riješiti imovinsko pravna pitanja, idejni projekt, 
glavni projekt i građevinska dozvola i to je ono, kako navodi u mogućnosti da Grad 
napravi, a ostalo je potrebno osigurati „iz vana“. Nadalje, iznosi kako se prilikom 
odluke o gradnji nove sportske dvorane, na početku pristupilo odabiru same lokacije, 
kako se prostorno planski isto rješavalo i da je sada u tijeku postupak rješavanja 
imovinsko pravnih pitanja na tom zemljištu. Nadalje, navodi da idejni projekt postoji i 
da se ide k izradi glavnog projekta te zaključuje da ukoliko se sve potrebne aktivnosti 
odrade  projektna dokumentacija trebala bi biti gotova odnosno spremna za 
kandidiranje do zadanog roka do 31. ožujka 2025. godine. Nadalje, iznosi kako će se 
po istom principu raditi i za odmaralište Vrsar i neke druge projekte. Navodi kako ni 
on osobno nije naročito sretan da toliko novaca ide na otkup zemljišta, no smatra 
kako se ipak trebalo s nečim početi, da se nešto učini kako bi se kroz neko vrijeme i 
realiziralo, te navodi kako ne vidi druge mogućnosti da se isto može ostvariti. 
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Elvis Černeka navodi da podržava prijedlog posebno iz razloga što je i sam 
aktivni sportaš, ali isto tako nadodaje da slušajući prethodna izlaganja govornika 
posebno o velikim problemima u ustanovama mora se zapitati da li je ovo pravi put 
kojim se ide, odnosno izražava sumnju da će navedeno biti moguće i realizirati.  

Sandi Černeka navodi kako će biti teško ispoštovati predviđeno vrijeme za 
rješavanje imovinsko pravnih pitanja, posebno radi toga što nekim vlasnicima nije 
poznato mjesto boravišta.  

Denis Jerman iznosi kako je u prethodnom izlaganju objasnio da će se iz  
razloga nepoznatog boravišta i onemogućene dostave pokrenuti izvansudski parnički 
postupak.  

Davor Prodan poziva vijećnike da se uključe u raspravu. Navodi kako je i sam 
zadovoljan tijekom postupka kojim se izrađuje projektna dokumentacija i kako će se 
pokušati izbalansirati sve zahtjeve koji su upućeni u svezi plaća i investicija. 
Primjećuje da nema više kandidata za raspravu te stavlja točku na glasovanje. 
Konstatira jednoglasno da se sa 11 glasova ''za'' donosi 
 

ZAKLJUČAK 
Donosi se Odluka o kupnji nekretnina  

k.č. 1110 i k.č. 1111 k.o. Buzet – Stari Grad 
 
 

TOČKA 9. 
Pitanja i prijedlozi. 

 
Mura Kalčić Salopek postavlja pitanje vezano za održavanja prve javne 

rasprave za prostorni plan. 
Vedran Majcan postavlja prvo pitanje vezano za imenovanje člana Nadzornog 

odbora Istarskog vodovoda Buzet s obzirom da je prethodnom članu istekao mandat, 
pa moli da gradonačelnik upozna javnost po tom pitanju. Nastavlja, kako je Skupština 
društva zakazana za mjesec prosinac, kako je u tijeku postupak objedinjavanja 
vodovoda s poduzećima odvodnje te je s tim u svezi potrebno donijeti nekoliko 
značajnih odluka i da grad Buzet mora imenovati osobu koja će štiti interese Grada u 
ovom postupku. Nastavlja s drugim pitanjem koje se odnosi na prijavu vezano za 
uređenja Pjacaleta i Trga M. Laginje u Starom gradu a tiču se nekih tzv. zelenih 
otoka koji su se uredili privatnim žardinjerama. 

Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanja za gradonačelnika prvo se odnosi 
na učinjeno od zadnjeg gradskog vijeća do ove sjednice i drugo pitanje vezano uz 
namjensku proizvodnju na lokaciji genetskog centra. Što se može očekivati od te 
proizvodnje za lokalnu zajednicu i Cimos?  

Sandi Černeka navodi kako je za odmaralište Vrsar, sportske dvorane i neke 
druge projekte potrebno izdvojiti velika sredstva te izražava sumnju da će isto moći 
biti realizirano, stoga predlaže da se za odmaralište Vrsar iznađu sredstva na način 
da se nekretnine u vlasništvu grada prodaju i bez da se ubuduće išta kandidira na 
europske fondove. Nadalje postavlja drugo pitanje koje se odnosi na nerazvrstane 
ceste i predlaže da se odabere dionice koje će se u potpunosti obnoviti jer kako 
napominje od „tzv krpanja“ nema koristi. 

Elena Jerman – postavlja pitanje gradonačelniku u svezi reguliranja imovinsko 
pravnih pitanja Srednje škole Buzet i Grada Buzeta  na lokaciji Mašimova škuja tzv. 
pitanje poligona. Nastavlja, kako je Srednja škola Ugovorom dobiva korištenje 
poligona na Mašimovoj škuji dok ona daje dio svog dijela poligona na raspolaganje 
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gradu Buzetu uz molbu da se na asfaltiranom dijelu poligona u Franečićima ne 
parkira, inače kako navodi da su to odredbe Ugovora koji je sklopljen 2004. godine. 
Nadalje, navodi kako je poligon na Mašimovoj škuji obećan gradu za četiri 
manifestacije tijekom godine iako se taj poligon mimo suglasnosti Srednje škole daje 
na korištenje raznim udrugama čime se ustvari dovodi do odnosa podnajma a 
Srednja škola gubi otprilike dvadesetiosam dana odnosno u te dane nije moguće ni 
polaganje ni vježbanje vožnje kandidata Auto škole. Napominje, da se auto škola ne 
financira iz Ministarstva, već iz vlastitih prihoda, i nastavlja kako je prijedlog Školskog 
odbora Srednje škole da se u tim danima kada se održavaju manifestacije, izuzev 
one četiri koje stoje u Ugovoru, naplate kako bi se ipak pokrili za te dane kada ne 
mogu održavati svoje aktivnosti. Nastavlja, kako je dobila informaciju da se grad nije 
složio s time i da se gradu predložilo alternativno rješenje odn. da se makadamsko 
parkiralište uredi i ponudi Srednjoj školi na korištenje. Moli gradonačelnika da se ovaj 
problem riješi kako grad Buzet ne bi ostao na samo jednoj Auto školi.  

Nenad Šćulac postavlja tri pitanja. Prvo se odnosi na održavanje prve javne 
rasprave vezano uz Prostorni plan s obzirom da je proteklo već dosta vremena kako 
navodi. Drugo pitanje odnosi se na neodržavanje oglasnih ploča, postavlja pitanje 
čemu one služe ako se ne koriste za svrhu koju su namijenjene, odnosno navodi 
kako se one pretežito koriste za plakatiranje i neke tzv. prodaje, pružanja usluga i sl., 
i dok vremenske prilike ne učine svoje, ploče ostaju mjesecima neuredne, spominje i 
problem plakatiranja koje se odvija po različitim mjestima koja nisu za isto predviđena 
poput stabala, autobusnih kućica i sl., napominje da se često i uništava imovina tim 
postupcima plakatiranja. Zaključuje kako Grad Buzet ima Odluke o komunalnom redu 
i da iste treba provoditi kako se ovakve situacije ne bi događale, te upućuje pitanje 
Upravnom odjelu za gospodarenje prostorom što se poduzima po tom pitanju. U 
nastavku iznosi treće pitanje koje se odnosi na postavljanje reklama po gradu Buzetu 
a posebno naglašavajući trenutnu situaciju kada su u tijeku vezano uz radove u 
Riječkoj ulici, ističe problematiku obilježavanja obilaznih pravaca, probleme tzv. samo 
obilježavanja gospodarstvenika radi lakšeg pronalaženja, a da se isto čini bez ičije 
kontrole, opisuje kako to izgleda i gdje se nalazi. U nastavku postavlja pitanje 
interventnog označavanja grada, na koji se način promišljalo o tome i na koji će se 
način istome stati na kraj. 

Davor Prodan postavlja pitanje upućeno Denisu Jermanu a odnosi se na 
otpad u naselju Prodani i Senju, te druga dva pitanja za koja traži pismeni odgovor a 
odnose se na društveni dom u mjestu Mlini i igralište kod srednje škole, a odnosi se 
na izvođača radova koji je učinio određene propuste prilikom rekonstrukcije tog 
igrališta. Dodaje, kako moli da se odgovori na ova pitanja stave u materijale za 
vijećnike za iduću sjednicu vijeća. 

Gradonačelnik odgovara na pitanja koja su mu upućena, započinje sa 
plaćama za koje zna da su male ali izražava nadu da će se iznaći sredstva da se iste 
korigiranju u narednom razdoblju. Nastavlja sa sportom, za koju namjenu i kolika su 
dobivena sredstva, u nastavku se dotiče pitanja prostornog plana i napominje kako 
ovih dana u grad dolaze predstavnici konzervatora i napominje kako je grad Buzet 
uspješno riješio svoju prostornu plansku dokumentaciju da je on jedan od rijetkih 
gradova kojima je to uspjelo. Nadalje, odgovara na pitanje u vezi Nadzornog odbora 
u Istarskom vodovodu kojeg je postavio vijećnik Majcan, dodaje kako je na Skupštini 
koja se održala prije nekih deset dana kandidata Ivančić Maura nije se prihvatilo, pa 
je kako navodi predložio gdina Nenada Šćulca. Nastavlja kako je i danas bio na 
nadzornom odboru i rečeno mu je da je potrebno prikupiti potpise 10% dioničara za 
izvanrednu skupštinu i navodi kako smatra da će s istim uspjeti. Nadalje iznosi, kako 
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po pitanju spajanja u Istarskom vodovodu a posebno razlike u priobalnim gradovima 
u odnosu na ostale koji ne žele prepustiti svoja upravljačka prava na odvodnjama, 
nastavlja kako se je dobilo mišljenje nadležnog Ministarstva na pitanje Umaga, 
Poreča, Rovinja itd., da li mogu postati samostalne podružnice dobiveni odgovor nije 
pozitivan. Nastavlja, odgovarajući na pitanje Placaleta te navodi kako o istome ne 
zna ništa već da je potrebno izvidjeti o čemu se tu radi. Nadalje, odgovara na pitanje 
vijećnice Črnac Dujanić te dodaje kako je potpisan Ugovor sa županijom, za Ročku 
crkvu dobivena su sredstva u iznos od 145 tis. eura, prijavilo se Moretti na natječaj a 
do kraja godine planira se prijaviti i Turističku zonu Most, saniran je zid ispod palače 
Moretti i isti je stajo nekih 100 tisuća eura, sanirani su svi odroni osim Pengari i 
Podrebra, 20. kolovoza planira se nastaviti s asfaltiranjem dionice Abrami Škuljari, 
izvedeni su radovi na cesti prema Marčenegli, Fontana se gradi, u starom gradu na 
Pjacaletu radi se odvodnja i to je velika investicija kako navodi i dodaje pogotovo 
kako cijene rastu, Riječka ulica ide svojim tokom, pripreme za Subotinu su u tijeku 
kao i pripreme za otkup zemljišta o kojemu je prethodno bilo riječi, pokrenut je 
postupak prodaja nekretnina u starom gradu tu se misli na Karolininu kuću i neke 
vrtove koji se tamo nalaze,  nastavlja kako se čeka izdavanje građevinske dozvole za 
kapelicu na Vrhu, izašlo se komunalnom društvu Park u susret s obzirom na posao 
koji obavljaju, projekt Retail je u postupku i čekaju se izjave susjeda, projekt Spar 
čeka se odgovor za ponedjeljak, ako se ne dobije pozitivan odgovor pokreće se  
postupak pred Upravnim sudom. Nastavlja sa odgovaranjem na drugo pitanje 
navodeći da će još biti sjednica vijeća u kolovozu i listopadu, kada je mogući i 
rebalans, da je grad pomogao Cimosu preko Habora te kako se na sve načine 
dovode investitori kojima je kako navodi potrebno dati „otvorene ruke“, nastavlja kako 
je dobro da je Mutares preuzeo Cimos i dao mu stratešku poziciju u korporaciji, nudi 
se proizvodnja dijelom u Cimosu i jednim dijelom u Genetskom centru, nastavlja kako 
se s obzirom na sve manju kupnju električnih automobila u Europi osjeti kriza u 
automobilskoj industrije, pa će ova proizvodnja svakako pomoći Cimosu, napominje 
da se lokacija za ovu proizvodnju provjerava od strane Ministarstva obrane i MUP-a i 
na isto se nije imalo primjedbi. Nastavlja po istom pitanju i dodaje kako je za isto 
potrebno uskladiti prostorne planove sa županijskim. Nastavlja s odgovorima na 
druga vijećnička pitanja, napominje kako je poduzetnički inkubator Verzi dobro 
odrađeni projekt na korist svima, odgovarajući na pitanje vijećnice Jerman napominje 
da je sutra sastanak predstavnika Srednje škole u gradu i dodaje kako ne vidi u tome 
pitanju problema odnosno da bi i Srednja škola morala imati više sluha za grad i 
gradske manifestacije s obzirom da grad svima izlazi u susret koliko je god moguće. 
Nadalje, navodi kako je za intervenciju poduzetnicima osigurana dodatna sredstva 
radi radova u Riječkoj ulici i kako je privremena regulacija izazvala probleme jer je u 
početku GPS krivo navodio sudionike u prometu i dodaje kako bi sve bilo puno bolje 
da je zaobilaznica puštena u promet na vrijeme za koje se planiralo.   

Anica Milković Grbac odgovara kako o stanju u starom gradu na lokaciji 
Pjacalet nije upoznata te će po utvrđivanju stanja izvijestiti o čemu se radi, nastavlja 
kako po pitanju prostornog plana su pregledana sva pitanja, još se uvijek uvažavaju 
koliko se može zahtjevi građana, navodi da je isto izvedivo dok se konzervatori ne 
očituju, objašnjava postupak pregleda svih upućenih zahtjeva, napominje da je još 
ostao razgovor sa konzervatorima u svezi dvadesetak zahtjeva te dodaje kako se 
raspisivanje Javne rasprave planira za prvu polovicu mjeseca kolovoza. Nastavlja sa 
odgovorima na pitanje u svezi oglašavanja na oglasnim pločama te iznosi kako će se 
i to uputiti komunalnom redaru na utvrđivanje stanja i pronalaženja rješenja kako bi 
se taj nered uklonio. Po pitanju privremene prometne signalizacije navodi kako se 
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trasa radova u Riječkoj ulici odvija na državnoj cesti i kako je za isto napravljen 
projekt privremene regulacije prometa koji je bio prezentiran i na web stranicama 
grada, nastavlja kako se smatralo da većih problema neće biti ali se u hodu, kako 
navodi događaju različite situacije, i dodaje kako na državnoj cesti nije dozvoljeno 
stavljanje signalizacije bez propisane procedure.  

Elena Jerman navodi kako se Ugovor potpisan između Srednje škole i Grada 
Buzeta iz 2004. godine i koji je aneksiran 2019. godine, napominje kako je sve 
regulirano predmetnim Ugovorom i da su istog dužne poštivati obje strane, odnosno 
u ovom slučaju Grad koji u više navrata, nije ispoštovao isti najviše u dijelu kada se 
održavaju razne manifestacije na toj lokaciji. 

Denis Jerman iznosi kako se problem otpada u naselju Prodani pokušavao 
riješiti u nekoliko navrata, napominje kako se čekalo da istekne Ugovor te se nakon 
nekoliko dana zajedno sa predsjednikom Mjesnog odbora vlasnik predmetnog 
otpada sastao s gradonačelnikom na kojem je rečeno da je čestica na kojoj se nalazi 
otpad njemu dana u zamjenu za česticu koja je u njegovom vlasništvu, a nalazi se na 
kraj društvenog doma i obećao je da će isto biti uređeno. Nastavlja kako grad može 
sukladno zakonu ukloniti otpad, ali se na molbu predsjednika MO isto pustilo jer se 
tražilo da će se u roku godine dana isto riješiti. Predlaže da se ponovno sazove 
sastanak svih zainteresiranih strana i iznađe rješenje. Nadalje iznosi kako se po 
pitanju otpada u naselju Senj mora pristupiti ozbiljnije, odnosno isto traži kompleksniji 
pristup. U svezi društvenog doma najavljuje sutrašnji sastanak s gospodinom 
Ugrinom. 

Davor Prodan navodi kako dobivenim odgovorom nije zadovoljan, napominje 
posebno kako zajedno s pročelnicom odluke je potrebno donositi i kako smo u 
konačnici plaćeni za to. 

Nenad Šćulac dodaje da dobivenim odgovorom nije zadovoljan, nastavlja dalje 
kako su se nekada podnosila izvješća komunalnog redara a kako isto više nije 
praksa, po pitanju oglasnih ploča iznosi kako one takve neuređene stoje mjesecima i 
da bi se za isto trebalo naći vremena i obaviti i po pitanju privremene prometne 
signalizacije, odnosno kako su državne ceste bile dužne označiti privremeno 
prometovanje ali isto tako navodi kako svi znaju da svi oni putokazi koji se nalaze uz 
državne ceste nemaju suglasnost pa smatra da se je i u ovom slučaju isto tako isto 
moglo napraviti. 

Vedran Majcan iznosi kako pozdravlja odluku gradonačelnika da se Skupština 
vodovoda čin prije sastane i imenuje člana sa područja Buzeta, nastavlja da bi jedna 
od ideja za koja bi se Buzet mogao zalagati je i ona koja se odnosi na spajanja 
poduzeća odvodnja sa vodovodom, ali se ovdje isto tako radi i o firmi IVS, koja 
funkcionira po principu odvajanja jedne kune po kubiku vode pa se ovdje postavlja 
pitanje a s obzirom na spajanje s vodovodom kome ova sredstva pripadaju, smatra 
kako bi bilo dobro da se ova sredstva pokušaju dobiti a koja bi bila eventualno 
uložena u razvoj komunalne infrastrukture ili nešto slično. Nastavlja kako je u cijelom 
procesu spajanja vodovoda potrebno imati svoje ljude koji će se boriti za interese 
Buzeta, predlaže da se npr. naknada odredi prema kvadraturi vodo zaštitnih 
područja, koja u suštini i ima takvu namjenu, kako navodi. Nastavlja, kako posebno 
moli gradonačelnika da se kroz političke odluke izbori za rečeno. Nadalje, iznosi po 
pitanju tzv. Poligona da je oduvijek težnja stanovnika Franečića da imaju jednu zonu 
u kojoj će se moći događati manji sportski događaji, kako već na toj lokaciji postoji 
malo igralište, kućica u kojoj i oko nje se održavaju brojni rođendani, i sve skupa kako 
iznosi izgleda kao jedna mala sportska zona i dodaje kako bi bila šteta da se isto 
opet vrati u neki poligon koji bi se koristio isključivo za potrebe vježbanja auto škole. 
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Nadalje, dodaje kako je nekoliko godina unazad Srednja škola izražavala težnju 
odlaska iz Franečića i traženja boljeg rješenja, što je predmetnim ugovorom i 
postignuto, i navodi kako je po njegovom mišljenju opravdano da Srednja škola traži 
naknadu od udruga i drugih korisnika za tu lokaciju, s obzirom da je u to vrijeme 
onemogućena u svom radu. Nastavlja da ukoliko Grad Buzet želi u istome pomoći 
udrugama neka osigura veća sredstva za Udruge i zaključuje da je u ovom 
neslaganju po pitanju korištenja Mašimove škuje došlo uslijed nezdrave 
komunikacije, da se isto može riješiti bez većih problema, a ujedno bi i stanovnici 
Franečića znali da njima tzv. Poligon pripada. 

Anica Milković Grbac navodi kako je bilo više sastanaka u vezi pitanja Srednje 
škole korištenja lokacije Mašimova škuja, objašnjava kako se imalo namjeru urediti i 
drugi dio igrališta, no to je stalo kako navodi. Nastavlja kako Grad Buzet po ovom 
pitanju ima samo dva rješenja i to su oprostiti se od sportske zone u Franečićima 
odnosno isto vratiti u poligon i drugo je poštivati Ugovor. Navodi kako je ona to svoje 
mišljenje i iznijela na tim spomenutim sastancima, dok drugi sudionici poput 
komunalnog društva Park, turističke i dr. nisu s istim se složili. Nadalje navodi kako 
isto služi za sve veći broj manifestacija i sve ono što uz njih ide, ali svakako 
napominje, da se Ugovori moraju poštovati. 

Damir Kajin iznosi kako se u Srednjoj školi Buzetu unazad par godina 
povećava broj učenika a da je prije možda desetak godina bio upitan opstanak te 
škole, i nastavlja ukoliko se ovaj trend nastavi biti će potrebno graditi odnosno 
dograditi Srednju školu.  

Davor Prodan intervenira navodeći kako se udaljava od teme, i da se moli 
gradonačelnik da se drži teme pogotovo kada sjednice već dosta vremena traje.  

U nastavku Damir Kajin iznosi kako je problem otpada u naselju Senj veliko, 
kako se otpad i dalje gomila unatoč višestrukim nalozima inspekcijskih tijela i 
zaključuje kako takvo stanje u prostoru je nedopustivo. Nadalje iznosi kako su 
odvajanja za vodo zaštitna područja obveza svih stanovnika Istre, drugi su financirali 
uređaje na području Buzeta kojih je pet ili šest, tako da istim načinom i oni koji 
potrebuju postrojenja do njih trebaju doći. 

Anica Milković Grbac iznosi kako je IVS osnovan kao firma koja će izgraditi 
uređaje za mala naselja, koja sama po sebi nikad ne bi mogla si priuštiti takvo nešto 
odnosno naknada koja ide iz troška vode odnosi se na izgradnju i održavanje ovih 
postrojenja. Nastavlja kako se radi o gubitašima ali radi vodozaštite su potrebna i njih 
da se na ovaj način financira. 

Davor Prodan iznosi kako je potrebno jasno definirati mandat članovima 
nadzornog odbora i koje će ciljeve zastupati. Nastavlja kako to neće biti neka solo 
igra Kajina, njega ili Šćulca, te nastavlja kako je potrebno organizirati međustranački 
sastanak gdje će se dogovoriti na koji će način djelovati osoba koja je u nadzorni 
odbor izabrana. Zahvaljuje se svim sudionicima sjednice i zaključuje 30. sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Buzeta. 

 
 Sjednica je završila s radom u 24,00 sata. 
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